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Głowno, dn. 25 września 2019 r. 

OR.0002/16/19 

 

Protokół nr XVI/2019 
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 25 września 2019 roku 

w sali Ośrodka Upowszechniania Kultury w Bronisławowie. 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

                                                                        Faktyczna liczba radnych  

                                                                                        w dniu odbycia sesji – 15 

Liczba radnych obecnych – 13 

I. Obecni: 

- radni Rady Gminy Głowno według załączonej listy obecności (zał. nr  

  1 do protokołu), 

- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak, 

- Sekretarz Gminy Głowno Jolanta Szkup, 

                - Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska, 

                - kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie Edyta  

                  Kaczmarska, 

- radca prawny UG Głowno Justyna Krawczyk, 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi Gminy Głowno według załączonej kopii 

listy obecności (zał. nr 2 do protokołu - kopia). 

                  

II. Porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie 

od ostatniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu w wyborach 

ławnika do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2020 – 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2020 – 

2023.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości przez Gminę Głowno. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy 

Głowno.  

12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
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Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru podatków w drodze inkasa, wynagrodzenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Lubianków dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Boczki Zarzeczne dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 

Głowno na 2019 rok. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie sesji. 

 

Ustalenia. 

 

Ad. pkt 1. 

                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Jarosław Chałubiec o godz. 8
40

 

otworzył XVI w obecnej kadencji sesję Rady i po powitaniu obecnych 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych 

(na ustawową liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych 

uchwał.  

 

Ad. pkt 2. 

                 Przewodniczący Rady  Jarosław Chałubiec stwierdził, że każdy radny 

przy zawiadomieniu o sesji otrzymał proponowany porządek obrad. Zapytał, czy 

odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub wnioski. 

Nie było.  

W związku z powyższym przewodniczący Rady poddał przyjęcie porządku 

obrad pod głosowanie.  

Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad XVI sesji 13 głosami „za”, na 13 

radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu. 

 

Ad. pkt. 3.  

          Przewodniczący Rady Gminy Głowno Jarosław Chałubiec stwierdził, że 

protokół z XV sesji odbytej w dniu 30 sierpnia 2019 r. był wyłożony do wglądu 

w pokoju nr 14 w Urzędzie Gminy Głowno i zamieszczony na stronie 

internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag dotychczas do niego nie 

zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać głos w tej sprawie.  

Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie protokołu z XV sesji 

Rady Gminy Głowno pod głosowanie. 
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Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XV sesji 13 głosami „za” - na 13 

radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu. 

 

Ad. pkt 4.  

         Informację z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Praworządności przedstawiła przewodnicząca tej Komisji Radna Beata 

Soczyńska. Poinformowała zebranych, że jej Komisja swoje kolejne posiedzenie 

w tej kadencji odbyła w dniu 16 września 2019 r., na którym wysłuchała 

informację o realizacji budżetu za I półrocze br. oraz informację nt. organizacji 

dowozu uczniów do szkół, w tym o stanie autobusów dowożących dzieci. 

Powiedziała, że informację o realizacji budżetu w I półroczu br. przedstawiła 

Komisji Skarbnik Gminy Głowno. Dodała, że Komisja nie wniosła uwag i 

zastrzeżeń do wykonania budżetu w omawianej części roku. Poinformowała 

zebranych, że informacje o organizacji dowozu przedstawiła Komisji Sekretarz 

Gminy. Powiedziała, że w dyskusji poruszono problem dowozu uczniów do 

szkół ponadpodstawowych oraz roszczeniowych postaw niektórych rodziców w 

tej sprawie, a także sprawę zwrotu kosztów dowozu dzieci przez rodziców do 

przedszkoli. Dodała, że w „sprawach różnych” wójt omówił sprawę zmiany 

władz w Stowarzyszeniu Polcentrum i problemów dla członków stowarzyszenia 

z tym związanych. Poinformowała zebranych, że przedstawił również 

propozycję nowych władz wyjścia z trudnej sytuacji finansowej, w jakim 

znalazło się stowarzyszenie. Powiedziała, że Komisja Oświaty odniosła się 

pozytywnie do tej propozycji. Dodała, że w tym punkcie wójt poinformował 

Komisję o przyznaniu Gminie Głowno dofinansowania do remontu drogi 

gruntowej z Woli Zbrożkowej do drogi biegnącej w stronę Helenowa.       

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie było.  

W związku z powyższym przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu 

przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa 

Radnego Mieczysława Dałka. 

Radny Dałek  poinformował zebranych, że jego Komisja odbyła swoje 

posiedzenie w dniu 17 września br., na którym zapoznała się z informacją o 

realizacji budżetu za I półrocze 2019 r. Dodał, że na początku posiedzenia Pani 

Anna Wielec, Wiceprezes Zarządu Stowarzyszenia LGD Polcentrum po 

uzyskaniu jego zgody omówiła zmiany, jakie zaszły we władzach 

stowarzyszenia. Dodał, że omówiła również kłopoty z jakimi nowe władze 

spotkały się na początku swojej pracy, głównie finansowe. Poinformował 

zebranych, że Pani Wiceprezes przedstawiła również propozycję wyjścia z tej 

sytuacji a Komisja po krótkiej dyskusji odniosła się do niej pozytywnie. 

Powiedział, że następnie informację o realizacji budżetu w I półroczu omówiła 

Skarbnik Gminy. Dodał, że w dyskusji zwrócono uwagę na dobre wykonanie 

dochodów, poruszono również sprawę planowanego przetargu na odbiór 

odpadów komunalnych i prawdopodobnych podwyżek w odbiorze tych 

odpadów. Powiedział, że w sprawach różnych omówiono projekty uchwał, które 
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wójt przedłoży na dzisiejszej sesji Radzie Gminy Głowno, poruszono sprawę 

funduszu sołeckiego i problemów z nim związanych. Dodał, że członkowie 

Komisji zgłaszali również wójtowi problemy mieszkańców Gminy, które należy 

rozwiązać. 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa nie było. Wobec powyższego 

przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radną Iwonę Dałek, 

przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Iwona Dałek poinformowała zebranych, że jej Komisja odbyła swoje 

posiedzenie w dniu 20 września br., na którym w pierwszym punkcie porządku 

obrad dokonała oceny realizacji budżetu za I półrocze 2019 r. Dodała, że po 

krótkim omówieniu wykonania budżetu w i półroczu przez Panią Skarbnik 

Gminy odbyła się dyskusja. Powiedziała, że w dyskusji poruszono sprawę 

niskiego wykonania wydatków w „strażach”,  dobrego wykonania w zakupie 

energii, prawdopodobnych problemów z sfinansowaniem podwyżek dla 

nauczycieli oraz sprawę opłat za odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych. Poinformowała, że w podsumowaniu dyskusji Komisja w 

głosowaniu pozytywnie oceniła wykonanie budżetu Gminy Głowno za I 

półrocze 2019 r. Powiedziała, że w tym punkcie posiedzenia Skarbnik Gminy 

omówiła za jej zgodą projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Głowno na 2019 roku, który wójt przedłoży Radzie do rozpatrzenia na 

dzisiejszej sesji a wójt poinformował Komisję o przyznanym dofinansowaniu do 

remontu drogi w Woli Mąkolskiej i drogi z Woli Zbrożkowej do drogi biegnącej 

w stronę Helenowa. Dodała, że w drugim punkcie posiedzenia Komisja 

przeprowadziła kontrolę wybranych przetargów i zapytań ofertowych. 

Powiedziała, że protokół z tej kontroli zostanie sporządzony po przesłaniu do 

niej uwag członków Komisji do skontrolowanych dokumentów. Dodała, że w 

sprawach różnych Wójt poinformował Komisję o zmianie władz w 

Stowarzyszeniu LGD Polcentrum oraz przedstawił propozycje nowych władz 

wyjścia z trudności finansowych stowarzyszenia. Poinformowała zebranych, że 

wójt w tym punkcie posiedzenia poruszył sprawę budowy placu zabaw w 

Glinniku i trudności z pozyskanie na ten plac terenu w tej wsi. Powiedziała, że 

wójt postanowił odkupić ten kawałek gruntu, ale wyraził obawę, że w związku z 

tymi trudnościami prawdopodobnie nie uda się pobudować tego placu zabaw w 

tym roku.  

Pytani i uwag do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej nie było. Wobec 

powyższego przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radnego Michała 

Wójcika. 

Radny Wójcik, przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował zebranych, że jego Komisja odbyła swoje posiedzenie również w 

dniu 20 września br., na którym rozpatrzyła pismo pracownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie odnoszącego się do reorganizacji 

stanowisk w tej placówce. Dodał, że Komisja po przedyskutowaniu sprawy 
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postanowiła wystąpić z pismem do Wójta Gminy Głowno o odniesienia się do 

stawianych w piśmie zarzutów oraz do radcy prawnego UG Głowno o 

wyjaśnienie kilku kwestii oraz do nadzoru nad sprawą. 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji z posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji nie było. Wobec powyższego przewodniczący Rady będąc 

również przewodniczącym Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy 

przedstawił informację z jej prac. Powiedział, że odbyła ona swoje posiedzenie 

w dniu 23 września 2019 br. i jak to ma w planie pracy zajęła się głównie 

przygotowaniem obecnej sesji Rady. Dodał, że omówiono projekty uchwał, 

które będą w dniu dzisiejszym procedowane a Wójt Gminy omówił sprawy i 

problemy bieżące Gminy. 

 

Ad. pkt 5. 

         W tym punkcie obrad wójt Marek Jóźwiak przedstawił informację ze 

swojej działalności między sesjami, tj. od 26 czerwca 2019 r. szczegółowo 

omawiając spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu). 

Radny Piotr Kałuża odnosząc się do sprawy remontu parkietu w ZS-P w 

Mąkolicach zapytał wójta, czy parkiet można by było odnowić również w 

klasie, którą odświeżali rodzice.  

Wójt odpowiedział, że skonsultuje tą sprawę z dyrektorem placówki. Dodał, że 

nie wie, czy firma remontująca dach na budynku szkoły ma również możliwość 

cyklinowania parkietów.   

Więcej pytań nie było. 

 

Ad. pkt 6. 

      Przewodniczący Rady Jarosław Chałubiec zwracając się do radnych zapytał 

czy mają jakieś interpelacje lub zapytania. 

Nie było. 

W związku z tym przeszedł do realizacji następnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7. 

       Przewodniczący Rady rozpoczynając ten punkt z porządku obrad 

powiedział, że informacje o realizacji budżetu za I półrocze 2019 roku wszyscy 

radni otrzymali drogą elektroniczną  na długo przed sesją i ma nadzieje, że 

wszyscy się z nią zapoznali. Dodał, że ponadto była ona omawiana na każdym 

posiedzeniu komisji stałych Rady a Komisja Rewizyjna dokonała oceny 

realizacji budżetu w I półroczu (ocena pozytywna). Następnie odczytał uchwałę 

nr I/112/2019 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 23 września 

2019 r. w sprawie opinii dotyczącej informacji z przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Głowno za I półrocze 2019 r. (opinia pozytywna). Poprosił Panią 

Skarbnik Gminy o kilka słów nt. realizacji budżetu w I półroczu br. 
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Skarbnik Gminy odnosząc się do wstępu przewodniczącego Rady przypomniała, 

że dochody za  I półrocze zrealizowane zostały w wysokości 10.552.104,30 zł, 

tj. w 53% a wydatki w kwocie 9.533.056,92 zł, co stanowi 47% wykonania. 

Dodała, że największa zrealizowana inwestycja w I półroczu to remont drogi 

Władysławów Popowski – Mięsośnia, ale większość zadań będzie jednak 

wykonana w drugiej połowie roku. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby w tym temacie zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 

Wobec powyższego stwierdził, że Rada Gminy Głowno przyjęła informacje o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Głowno za I półrocze 2019 roku bez uwag 

i zastrzeżeń (kopia informacji – zał. nr 4 do protokołu).  

 

Ad. pkt 8. 

       W tym punkcie obrad Rada przystąpiła do procedury wyboru ławnika do 

Sądu Okręgowego w Łodzi. Przewodniczący Rady powiedział, że pierwszym 

krokiem jest przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu w wyborach 

ławnika  do Sądu Okręgowego w Łodzi. Dodał, że projekt uchwały był 

przesłany do radnych i każdy się z nim zapoznał. Zapytał, czy są do niego jakieś 

pytania lub uwagi. 

Nie było. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady po uprzednim zapytaniu Rady o 

możliwość nieczytania całego projektu uchwały i po uzyskaniu na to zgody 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu w 

wyborach ławnika  do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2020 – 2023, 13 

głosami „za”, na 13 radnych obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu 

(zał.nr 5 do protokołu). 

 

Ad. pkt 9. 

        Przewodniczący Rady stwierdził, że w tym punkcie Rada Gminy Głowno 

przystępuje do wyboru ławnika na kadencję 2020-2023. Powiedział, że 

pierwszej kolejności należy powołać Komisję Skrutacyjną. Poprosił o zgłaszanie 

się chętnych do pracy w tej Komisji. Zgłoszony został Radny Piotr Kierus, który 

wyraził zgodę. Zgłoszono również Radnych Eligiusza Dąbka oraz Dawida 

Rubaszewskiego, którzy również wyrazili zgodę na pracę w tej komisji. 

Komisja Skrutacyjna po ukonstytuowaniu się wybrała na przewodniczącego 

Radnego Eligiusza Dąbka. Następnie przygotowała karty do głosowania. 

Przewodniczący Rady odczytał opinię Zespołu opiniującego kandydata na 

ławnika do Sądu Okręgowego w Łodzi (opinia pozytywna) a następnie 

odczytywał nazwiska radnych, którzy pojedynczo podchodzili do stolika 
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Komisji Skrutacyjnej, pobierali kartę do głosowania i za parawanem oddawali 

swój głos wrzucając go do urny. 

Po oddaniu głosu przez wszystkich obecnych na sesji radnych przewodniczący 

Rady ogłosił 10 minutowa przerwę, aby Komisja Skrutacyjna podliczyła głosy i 

sporządziła protokół z przebiegu wyborów. 

Po przerwie. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Eligiusz Dąbek odczytał protokół z 

ustalenia wyników glosowania w wyborach ławnika do Sądu Okręgowego w 

Łodzi na kadencję 2020-2023 sporządzony na sesji Rady Gminy Głowno w dniu 

25.09.2019 r. , z którego wynika, że Ewa Maria Jarzębowska została wybrana na 

ławnika do Sądu Okręgowego w Łodzi.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Jarosław Chałubiec odczytał 

projekt uchwały w/w sprawie a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławnika na kadencję 

2020 – 2023, 13 głosami „za”, na 13 radnych obecnych na sesji i biorących 

udział w głosowaniu (zał. nr 6 do protokołu). 

 

Ad. pkt 10. 

          W tym punkcie Rada Gminy Głowno rozpatrzyła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Głowno.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały. 

Nie było. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał projekt 

uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości przez Gminę Głowno 13 głosami „za”, na 13 radnych obecnych 

na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do protokołu). 

 

Ad. pkt 11. 

         Kolejny projekt uchwały, który rozpatrzyła Rada Gminy Głowno dotyczył 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy 

Głowno. 

Przewodniczący Rady poprosił o kilka słów wyjaśnienia Kierownika GOPS w 

Głownie.  

Pani Edyta Kaczmarska, kierownik GOPS powiedziała, że zgodnie z art. 97 ust. 

5 rada gminy w drodze uchwały ustala, w zakresie zadań własnych, 

szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych. Dodała, że zasady  ponoszenia odpłatności określa 
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tabela z podziałem na kryterium dochodowe zgodnie z art. 8 ust. 1 ustawy o 

pomocy społecznej  tj. 701 zł dla osoby samotnie gospodarującej i 528 zł dla 

osoby w rodzinie oraz wysokość odpłatności wyrażona w % dochodowego 

kosztu utrzymania w ośrodku wsparcia. 

Bez pytań i uwag ze strony radnych. 

Przewodniczący Rady po uzyskaniu zgody na nieczytanie całego projektu 

uchwały poddał go pod głosowanie.  

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających 

schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy Głowno 13 głosami „za”,  na 

13 radnych obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 8 do 

protokołu). 

 

Ad. pkt 12.  

 Następny z rozpatrywanych przez Radę Gminy Głowno projekt uchwały 

dotyczył zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Głownie.  

Poproszona przez przewodniczącego Kierownik GOPS powiedziała, że w 

związku z planowaną reorganizacją zatrudnienia w GOPS Głowno wprowadza 

się zmiany w Statucie Ośrodka. Dodała, że zmiana dotyczy § 6, który pierwotnie 

określał strukturę organizacyjną Ośrodka, co zawiera Regulamin Organizacyjny 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie a także skreśla się § 7 ust. 1, 

który w pierwotnym statucie wyodrębniał komórki organizacyjne do 

realizowania świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego oraz świadczeń 

wychowawczych oraz w § 8 ust. 3 dodaje się słowo Kierownik bo pierwotny 

zapis był bezosobowy. 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady po uzyskaniu zgody na 

nieczytanie całego projektu uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie 8 

głosami „za”, 2 „przeciw” i 3 „wstrzymał się”, na 13 radnych obecnych na sesji 

i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 9 do protokołu). 

 

Ad. pkt 13. 

         Przewodniczący Rady powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy 

zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 

wynagrodzenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Stwierdził, że wszystkim jest wiadome z czego ta uchwała wynika, że jest 
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wybrany nowy sołtys we wsi Helenów. Zapytał, czy są jakieś pytania do 

projektu uchwały. 

Nie było. 

Przewodniczący Rady po uzyskaniu zgody na nieczytanie całego projektu 

uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wynagrodzenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 13 głosami „za”, na 13 radnych 

obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 10 do protokołu). 

 

Ad. pkt 14. 

         W tym punkcie obrad Rada Gminy Głowno rozpatrzyła projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Lubianków 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w ww. sprawie a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Lubianków dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2020 roku 13 głosami „za”, na 13 radnych obecnych na 

sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 11 do protokołu). 

 

Ad. pkt 15. 

          Kolejny rozpatrywany projekt uchwały dot. rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Boczki Zarzeczne dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

Nie było pytań i uwag do projektu uchwały. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał 

projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Boczki Zarzeczne dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2020 roku 13 głosami „za”, na 13 radnych 

obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 12 do protokołu). 

 

Ad. pkt 16. 

         Ostatni z rozpatrywanych przez Radę Gminy Głowno projektów uchwał 

dotyczył zmian budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały był szczegółowo 

wyjaśniany i dyskutowany na posiedzeniach komisji stałych rady. Zapytał Panią 

Skarbnik, czy chciałaby coś jeszcze dodać do projektu tej uchwały.  
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Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nie. 

Przewodniczący Rady wobec nie braku pytań i uwag ze strony radnych i po 

uzyskaniu zgody na nieczytanie całego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Głowno na 2019 rok 13 głosami „za”, na 13 radnych obecnych na sesji i 

biorących udział w głosowaniu (zał. nr 13 do protokołu). 
 

Ad. pkt 17. 

               W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Głowno 

Jarosław Chałubiec poprosił zebranych o zadawanie pytań, zgłaszanie uwag i 

wniosków odnośnie spraw bieżących dotyczących gminy i jej mieszkańców. na 

wstępie jednak wręczy wszystkim radnym książkę podarowana przez 

proboszcza parafii św. Jakuba z osobistą dedykacją pod tytułem „Krzyże i 

kapliczki przydrożne Głowna i okolic”. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Głowno, który omówił miejsko –gminne 

zawody Sportowo-Pożarnicze, które odbyły się w Woli Zbrożkowej w dniu 15 

września 2019 r. Podziękował przewodniczącemu Rady za prowadzenie 

zawodów oraz druhom z Woli Zbrożkowej za ich przygotowanie. Przechodząc 

do kolejnej sprawy poinformował zebranych, że odbyła się pierwsza rozprawa w 

sprawie odzyskania przez Gminę Głowno placu pod boisko piłkarskie w 

Popowie Głowieńskim i już na tej rozprawie udało się odzyskać plac. 

Podziękował Panu Szymczakowi oraz Panu Rzeźnikowi za udział w tej 

rozprawie. Następnie omówił sprawę funduszu sołeckiego i kłopotów z nim 

związanych. 

Sołtys wsi Popówek Włościański Bożena Bursiak zwróciła uwagę na fakt, że 

wnioski o fundusz sołecki należy złożyć do końca września a szkolenie dla 

sołtysów w tej sprawie jest zaplanowane w październiku. Powiedziała, że 

mieszkańcy mówią, po składać wniosek na remont drogi, jak robi to Gmina. 

Dodała, że mieszkańcy chcą pojemniki na śmieci, które służyłyby sołectwu, ale 

tego nie można umieścić we wniosku. 

Radny Piotr Kierus podziękował wójtowi za zamontowanie dwóch tablic z 

nazwą wsi. Następnie jako sołtys poruszył sprawę wodomierz, która bardzo go 

niepokoi. Powiedział, że wodomierze są stare a na wielu nie ma plomb. 

Wójt odnosząc się do sprawy powiedział, że jak wiadomo wodomierze zostały 

wymienione w Mąkolicach. Dodał, że jest wniosek, więc trzeba się zastanowić, 

gdzie teraz przeprowadzić wymianę starych wodomierzy.  

Radny Michał Wójcik zwracając się do wójta powiedział, że mieszkańcy 

dopytują się o sprawę odzyskania działki dla sołectwa Karasicy. 

Wójt odpowiedziała, że sprawa jest w Wojewody Łódzkiego i czekamy na 

decyzję. 

Skarbnik Gminy odniosła się sprawy uchwały w sprawie zmiany Statutu GOPS. 

Powiedziała, że organem właściwym odnośnie świadczeń rodzinnych i 
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wychowawczych jest wójt. Dodała, że zadania te mogą być wykonywane różnie, 

a środki przychodzą nie na etat tylko na wykonanie zadania. Wyjaśniła, że w tej 

chwili wnioski wpływają do GOPS drogą elektroniczną, nie jest sprawdzany 

dochód składającego wniosek a liczba wpływających wniosków miesięcznie 

oscyluje w granicy 3 do 5, więc faktyczną przyczyną reorganizacji stanowisk w 

GOPS jest brak wniosków. Powiedziała, że w innym gminach nie jest tak, że 

jedna osoba zajmuje się tylko świadczeniami rodzinnymi i wychowawczymi.   

Wójt Marek Jóźwiak stwierdził, że według niego ta sprawa może stać się 

niedługo sprawą bardzo medialną. Dodał, że nie jest prawdą, że chciał kogoś 

poniżyć, czy zwolnić, ale proponował wykonywanie również innych zadań, 

ponieważ tych z obsługą programu 500+ jest zdecydowanie mniej. Zapytał, o co 

w tym wszystkim chodzi, bo dla niego jest to niezrozumiałe. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawy zatrudnienia należą do wójta. 

Dodał, że ma nadzieje, że wszystko dobrze się ułoży.  

Radny Dąbek zapytał wójta o sprawę odbioru folii po kiszonkach.  

Wójt odpowiedział, że była mowa o tym, że będzie odbierana przez firmę do 

tego uprawnioną, ale według niego prawdopodobnie spadnie to na gminy.  

Radny Dąbek poruszył sprawę słupków wyznaczających pas drogowy. 

Powiedział, że trzeba zrobić z tą sprawą porządek, bo widać, że są 

poprzewracane a nawet pousuwane. 

Sołtys wsi Konarzew zgłosił uszkodzenie hydrantu w swojej wsi. 

To samo zgłosił Radny Wójcik z Karasicy. 

Radna Iwona Dałek poprosiła w imieniu mieszkańców wsi Jasionna o wycięcie 

krzaków przydrożnych a także o wyrównanie pobocza drogi biegnącej przez 

wieś. 

Więcej pytań, uwag i wniosków nie było.  

Przewodniczący Rady Jarosław Chałubiec zwracając się do radnych i sołtysów 

poprosił ich, aby mobilizowali społeczeństwo do uczestniczenia w zbliżających 

się wyborach. 

 

Ad. pkt 18. 

         Przewodniczący Rady Jarosław Chałubiec stwierdził, że na tym 

wyczerpany został porządek obrad i w związku z powyższym  zamyka XVI 

sesję Rady Gminy Głowno (godz. 10
30

). 

Na tym protokół zakończono. 

(pełny zapis transmisji sesji znajduje się na stronie internetowej pod adresem 

crv.pl a w wersji elektronicznej do odsłuchu znajduje się w biurze Rady Gminy 

Głowno) 

Wydruk głosowań załączono do protokołu. 

 

Protokół sporządził: 

                                                                                     Obradom przewodniczył: 
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